
Voorzitter: Bukman

Tegenwoordig zijn 119 leden, te
weten:

Aiking-van Wageningen, Van
Ardenne-van der Hoeven, Assen,
Augusteijn-Esser, Bakker, Beinema,
Van den Berg, Biesheuvel, Blaauw,
Blauw, Van Blerck-Woerdman,
Bolkestein, Van den Bos, Van Boxtel,
Bremmer, Bukman, M.M. van der
Burg, V.A.M. van der Burg, Van de
Camp, Cherribi, De Cloe, Cornielje,
Crone, Dankers, Van Dijke, Dijksma,
Dittrich, Van den Doel, Doelman-Pel,
Duivesteijn, Fermina, Van Gelder,
Van Gijzel, Giskes, De Graaf, De
Haan, Van Heemskerck Pillis-Duvekot,
Van Heemst, Van der Heijden,
Hendriks, Hessing, Hillen, Hoekema,
Van der Hoeven, Hofstra, Van Hoof,
Hoogervorst, De Hoop Scheffer, Ten
Hoopen, Houda, Huys, Janmaat,
Jeekel, Jorritsma-van Oosten,
Kalsbeek-Jasperse, H.G.J. Kamp,
M.M.H. Kamp, Keur, Klein Molekamp,
Koekkoek, De Koning, Korthals,
Lansink, Leers, Liemburg, Lilipaly,
Van der Linden, Marijnissen, R.A.
Meijer, Th.A.M. Meijer, Van Middel-
koop, Mulder-van Dam, Van
Nieuwenhoven, Noorman-den Uyl,
Oedayraj Singh Varma, Oudkerk, Van
der Ploeg, Poppe, Rehwinkel,
Remkes, Van Rey, Van ’t Riet,
Rijpstra, Roethof, Van Rooy,
Rosenmöller, Rouvoet, Scheltema-de
Nie, Schimmel, Schutte, Schuurman,
Stellingwerf, Sterk, Van der Stoel,
Swildens-Rozendaal, Van Traa, Valk,
Ter Veer, Te Veldhuis, Verbugt,
Verhagen, Verkerk, Versnel-Schmitz,
Visser-van Doorn, Vliegenthart, Van
der Vlies, Van Vliet, O.P.G. Vos,
Voûte-Droste, J.M. de Vries, Wallage,
Van Waning, Weisglas, Witteveen-
Hevinga, Wolffensperger, Wolters,
Woltjer, Ybema en Zijlstra,

en de heren Voorhoeve, minister van
Defensie, Van Aartsen, minister van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
en Tommel, staatssecretaris van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Nijpels-Hezemans, Adelmund en
Passtoors, wegens bezigheden
elders.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, te
behandelen donderdag 15 mei bij het
begin van de vergadering:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Wet kaderregeling vut overheids-
personeel in verband met de
invoering van de regeling van
flexibel pensioen en uittreden voor
het personeel bij de overheid en het
onderwijs (25183);
- verslagen van de commissie voor
de Verzoekschriften (25057, nrs. 116
t/m 139).

Ik stel voor, te behandelen in de
vergaderingen van 3, 4 en 5 juni:
- het wetsvoorstel Wijziging van boek
8 van het Burgerlijk Wetboek met
betrekking tot hulpverlening en
daarmee verband houdende
wijziging van enige andere wetten
(24799);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Instellingswet WRR in verband met
de inwerkingtreding van de Kaderwet
adviescolleges (25248).

Ik stel voor, te behandelen in de
vergaderingen van 27, 28 en 29 mei:
- het wetsvoorstel Samenvoeging
van de gemeenten Boxmeer en
Vierlingsbeek (25184);
- het wetsvoorstel Wijziging van de
grens tussen de gemeenten Elst en
Nijmegen (25169);
- het wetsvoorstel Samenvoeging
van de gemeenten Boekel, Uden en
Veghel (25116);
- het wetsvoorstel Samenvoeging
van de gemeenten Weert en
Stramproy (25115).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Op verzoek van de
CDA-fractie benoem ik in:
- de vaste commissie voor Buiten-
landse Zaken het lid Visser tot lid in
plaats van het lid De Hoop Scheffer;
- de vaste commissie voor Defensie
het lid Visser tot plv. lid in plaats van
het lid De Hoop Scheffer;
- de vaste commissie voor
Nederlands-Antilliaanse en Aru-
baanse Zaken het lid Visser tot plv.
lid in plaats van het lid De Hoop
Scheffer;
- de vaste commissie voor Volkshuis-
vesting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer het lid Visser tot lid in
plaats van het lid Soutendijk-van
Appeldoorn;
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- de vaste commissie voor Financiën
het lid Visser tot plv. lid in plaats van
het lid De Hoop Scheffer;
- de vaste commissie voor Justitie
het lid Koekkoek tot lid in plaats van
het lid De Hoop Scheffer en het lid
Smits tot plv. lid in plaats van het lid
Koekkoek;
- de algemene commissie voor
Europese Zaken het lid Gabor tot lid
in plaats van het lid De Hoop
Scheffer;
- de vaste commissie voor Economi-
sche Zaken het lid De Haan tot plv.
lid in plaats van het lid Van Rooy;
- de commissie voor de Werkwijze
der Kamer het lid Th.A.M. Meijer tot
plv. lid in plaats van het lid De Hoop
Scheffer.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van algemeen overleg van
16 en 17 april 1997 over de
varkenspest.
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De heer Van der Linden (CDA):
Voorzitter! De minister dreigt nu toch
de biggen kort na hun geboorte te
laten vernietigen. Dit stuit bij ons op
emotionele en psychologische
bezwaren, met name vanwege de
situatie op de bedrijven waar het
welzijn en de gezondheid van de
zeugen in gevaar is. Het levert ook
geen bijdrage aan een oplossing van
het hokprobleem. Daar komt nog bij
dat het duurder of kostenneutraal is
ten opzichte van vernietiging van
biggen vanaf drie weken. Daarom wil
ik de volgende motie voorleggen.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat het doden van
biggen in de leeftijd van nul tot drie
weken het probleem van de
overbevolking in de hokken in het
geheel niet bestrijdt;

overwegende, dat de EG-richtlijn
91/630, uitgewerkt in het Varkens-
besluit, het scheiden van zeug en
biggen jonger dan drie weken niet
toestaat;

verzoekt de regering de opkoop-
regeling van jonge biggen uit te
voeren op biggen die ten minste de

leeftijd van drie weken hebben
bereikt,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Van der
Linden en Van der Vlies. Naar mij
blijkt, wordt zij voldoende onder-
steund.
Zij krijgt nr. 6 (25229).

De heer Van der Linden (CDA):
Voorzitter! Ik wil de minister vragen
om met name de wijze waarop hij de
biggen overweegt te laten doden, te
heroverwegen. Het doodspuiten
vindt de CDA-fractie geen goede
benadering. Zij wil liever een andere
optie kiezen. Ik vraag de minister dan
ook om hier nader op in te gaan.
Verder wil ik graag dat de minister
de Kamer een plan van aanpak met
betrekking tot deze operatie overlegt.
Ook wil ik de minister vragen om

grotere haast te maken met het
inenten. Als voorzitter van de
Landbouwraad kan hij dit punt met
hoge prioriteit op de agenda zetten,
te beginnen met een veldproef met
het markervaccin. Verder kan dan
bezien worden of er in de Europese
Unie consensus te vinden is voor
algehele vaccinatie.
Voorzitter! Ik kom op het inblikken.

De minister is, wat ons betreft, veel
te terughoudend op dit punt. Wij
hebben hier in het algemeen overleg
al aandacht voor gevraagd.

De voorzitter: Wilt u afronden?

De heer Van der Linden (CDA):
Voorzitter! Als ik moet afronden, dan
doe ik dat nu met het voorlezen van
mijn tweede motie.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende, dat in de niet-
ingesloten gebieden in zuidelijk
Nederland sinds het vervoersverbod
van 15 april de overbevolking in de
hokken een groeiend probleem is;

overwegende, dat een zekere vorm
van maatwerk bij het bestrijden van
de crisis geboden is;

verzoekt de regering in zuidelijk
Nederland in de niet-ingesloten

gebieden een gecontroleerde vorm
van varkensvervoer toe te staan,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door het lid Van der
Linden. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.
Zij krijgt nr. 7 (25229).

De heer Ter Veer (D66): Voorzitter!
Hanteren wij in dit huis niet het
uitgangspunt dat de regering regeert
en de Kamer controleert?

De heer Van der Linden (CDA):
Uiteraard! Maar de Kamer mag de
regering natuurlijk wel verzoeken
bepaalde dingen te doen of na te
laten. Als de regering een bepaalde
richting kiest die een deel van deze
Kamer of de hele Kamer niet voor
wenselijk houdt, is het de taak van
de Kamer om de regering op dat
punt te bevragen en richting te
geven.

De heer Ter Veer (D66): Ik doel op
de vliegende haast waarmee de heer
Van der Linden dit punt hier aan de
orde stelt. Het CDA, met de heer Van
der Linden voorop, zegt anders altijd
dat de minister beter moet communi-
ceren met het veld, beter moet
luisteren naar de praktijk, zijn oor te
luisteren moet leggen en zich
daaraan vooral veel gelegen laten
liggen. Als ik goed ben geı̈nfor-
meerd, is er hedenmiddag overleg
tussen LTO Nederland en de minister
over de details van het uit de
productie nemen van de jonge
biggen. LTO Nederland heeft
hiervoor ongetwijfeld suggesties, en
was het niet wijzer en een beetje
bedachtzamer geweest als we met
dı́t overleg zouden hebben gewacht
tot na het overleg tussen regering en
LTO Nederland?

De heer Van der Linden (CDA): Wij
hebben hierover op 19 april in een
algemeen overleg gesproken;
vandaag is het 7 mei. U moet mij
niet kwalijk nemen dat ik vind dat de
Kamer, als de besluitvorming zo
traag totstandkomt, deze gelegen-
heid aan moet grijpen om duidelijk
te maken waar zij staat. Het is
gebruikelijk dat wanneer de Kamer
uitspraken wil doen naar aanleiding
van een algemeen overleg, dit in een
kort plenair debat gebeurt. Ik sluit
mij daarom absoluut niet aan bij uw
opvattingen hierover. De CDA-fractie

Voorzitter
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